

## 2025-2026 POE PANTHER DONATION DRIVE

Dear Poe Parents & Community,

I want to tell you about some of the programs and events the PTO provides for the students of Poe School. I am sure you are aware of the many fundraising events we have each year including Movie Night, Scholastic Book Fair, the Family Fun Night and others. However, you may not be aware of the other programs and events that the PTO provides funding for each school year.

This school year we have budgeted for many programs and events that help promote the educational and social experiences of all students of Poe School but there is no "fundraising" aspect to help offset the costs. A few that are budgeted for this year are:

- \$700 for Family STEAM Night A fun night of hands on learning activities for the whole family (on April 20, 2023)
- \$900 for the start-of-year Ice Cream Social
- \$1,000 for Mini Courses in February A favorite of many students, this provides students a fun activity during the cold February lunch recess
- \$1,500 for Teacher Allotment Funds Gives teachers reimbursement for classroom supplies
- \$2,000 for an Educational Gift to Poe School Last year we provided the communication board on the playground.

In order to continue these programs and events, we need your support. Would you consider a donation to the PTO for our "2023 Poe Panther Donation Drive"? We are asking for a donation of between \$10 and \$25 per family, but any amount would be appreciated. There are a few ways that you can donate.

- You can place a check or cash in an envelope with your child's name on it that your child can give to their teacher. Checks can be made payable to "Poe PTO".
- You can also pay securely through our online <u>Membership Toolkit</u> system.
- You can send your donation through Zelle. You can send money to **pto.poe@gmail.com**. Please in the memo, put "Donation Drive".

If you have any questions, you can contact the PTO at poe.pto@gmail.com.

Edgar Allan Poe PTO is a tax-exempt organization under Section 501(c)(3) of the Internal Revenue Code so your donation is tax-deductible to the full extent allowed by law. You will receive a letter confirming your donation for tax purposes (name and address must be provided to receive a letter). Your donation is greatly appreciated!!

Sincerely,

Donna Zaleski, Treasurer for Edgar Allan Poe PTO Heather Nigliazzo, Co-President for Edgar Allan Poe PTO Lindsay Ellis, Co-President for Edgar Allan Poe PTO



Уважаемые родители и община школы Рое,

Мы хотим рассказать вам о некоторых программах и мероприятиях, которые РТО ( Родительско - Учительский комитет) обеспечивает для студентов школы Рое каждый учебный год.

Мы уверены, что вы уже слышали о многих фандрайзерах, мероприятиях по сбору средств, которые мы проводим каждый год, включая вечерний просмотр фильма в школе, книжную ярмарку, семейный вечер и другие. Однако, возможно, вы не знаете о других программах и мероприятиях, которые РТО финансирует каждый учебный год.

В этом учебном году мы спонсируем программы которые помогают развивать академические и социальные возможности всех учеников школы Рое. Эти программы не имеют аспекта "фандрайзинга", который помог бы с частью расходов. Вот некоторые программы запланированные на этот год:

- \$700 на Family STEAM Night веселый вечер практических занятий в науке и технике для всей семьи (20 апреля 2023 г.)
- \$700 специальные образовательные шоу для детей на праздники в актовом зале
- \$900 на день Открытия учебного года с мороженым.
- \$1000 на мини-курсы в феврале любимое многими студентами занятие, которое предлагает студентам увлекательную и поучительную альтернативу холодным февральским прогулкам.
- \$1500 Помощь учителям на приобретение школьных принадлежностей (\$100 каждому учителю класса)
- \$2000 за образовательный подарок школе. В прошлом году мы установили коммуникационную доску на детской площадке.

**Для продолжения этих программ и мероприятий нам нужна ваша поддержка.** Не могли бы вы сделать пожертвование РТО для нашей "2023 Poe Panther Donation Drive" **Мы просим сделать пожертвование в размере от \$10 до \$25 долларов на семью**, но мы будем признательны за любую сумму.

Есть несколько способов сделать пожертвование.

- Вы можете положить чек или наличные деньги в конверт с именем вашего ребенка, который ваш ребенок может передать своему учителю. Чеки могут быть выписаны на «Рое РТО».
- Вы также можете безопасно оплатить через нашу онлайн-систему Membership Toolkit.
- Вы можете отправить свое пожертвование через Zelle на адрес pto.poe@gmail.com. Пожалуйста, в памятке укажите "Donation Drive".

Если у вас есть какие-либо вопросы, вы можете связаться с РТО по адресу poe.pto@gmail.com.

Edgar Allan Poe PTO является освобожденной от налогов организацией в соответствии с разделом 501(c)(3) Налогового кодекса, поэтому ваше пожертвование не облагается налогом в полной мере, разрешенной законом. Вы получите письмо, подтверждающее ваше пожертвование для целей налогообложения (для получения письма необходимо указать имя и адрес). Ваше пожертвование очень ценится!!

Искренне,

Donna Zaleski, Treasurer for Edgar Allan Poe PTO

Heather Nigliazzo, Co-President for Edgar Allan Poe PTO Lindsay Ellis, Co-President for Edgar Allan Poe PTO